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Nou alcalde 
Les eleccions municipals celebrados 
el 24 de maig van donar I'alcaldia al 
cap de llista d'ERC, Joan Galiano 
Peralta, en ser la llista més votada i 
després de pactar amb BiRSiP i P5C 
per tal d'aconseguir una majoria de 
8 deis 13 regidors. 

Després de 77 anys el nostre munici-
pi torna a teñir un alcalde republicà, 
un alcalde de 42 anys vingut a viure 
a Bigues l'any 1989 amb 16 anys. 

Passats els primers set mesos hem 
mantingut una petita xerrada amb el 
noü alcalde, per tal de poder saber 
quins són els projectes del nou equip 
de govern i com pensen solucionar 
els problemes i mancances existents. 

• Sr. Galiano, l'entrevista publica-
da al 9 Nou del passat setembre 
va provocar algún malentès ja 
que l'exalcalde Joan Vila va afir-
mar que hi havia més de quatre 
milions d'euros als comptes de 
I'Ajuntament i vostè va contestar 
"no" a la pregunta de "si els ha-
vien trobat". Què ens pot dir al 
respecte? 

• És cert que hi havia aquesta quan-
titat. El municipi genera cada any 
superávit, però també és cert que 
tenim ara mateix cinc milions de 
deute heretat d'anys anteriors i l'e-
quip de govern considerem que 
aquests diners s'haurien d'haver 
invertit en arreglar les urbanitzacions 
mancades, algunes d'elles, de sen/eis 
bàsics, i en la construcció d'un nou 
pavelló, i no guardar aquests diners 
tan sols per la construcció d'un nou 
ajuntament. 

• Pedrera del Margarit: 

• Compás d'esperà del recurs de cas-
sació. Les decisions vindran després. 
De moment la justicia va donar la raó 
al grup de veins i a ERC que defen-
saven aquest contenciós. Actualment 
és un mà a mà entre Generalitat i 
empresa. 

• Enilumenat: 

• Ens hem trobat un projecte que al 
llarg del temps será de 5 milions 
d'euros, i que ha de servir per acon-
seguir un 50% d'estalvi i millorar els 
punts foscos, amb una concessió, a 
15 anys, a un 7 % d'interessos. De 
moment la inversió inicial será d ' I ,5 
milions. 

• Ajuntament nou: 

• Queden en suspens les obres que 
s'estan fen a l'antic edifici. Servirán 
per trastladar-hi I'alcaldia i els depar-
taments que es puguin i així estalviar 
lloguers. 

• So rea: 

• D'entrada es demanarà a Sorea 
que faci un pía d'actuació per millo-
rar la xarxa d'aigua. Ells volen que 
incrementem la factura als veins, per 
refer-se deis 800.000 euros que 
diuen els devem, cosa a la que no 
estem disposats si no ens justifiquen 
les Inversions que pensen portar a 
terme. El contracte amb l'empresa 
s'acaba l'any 2026 i el que és cert és 
que la xarxa d'aigua és obsoleta. 

• Turisme - Sant Miquel del Fai: 

• El primer de gener passarà a la 
Diputado, i la proposta és cedir l'es-
pai al Conseil Comarcal i que sigui 
Bigues i Riells, conjuntament amb 
Sant Quirze i Sant Feliu, qui treballi 
un projecte en comú. 

• Passeig Fluvial: 

• El proper febrer començaran les 
actuacions d'aquest passeig fluvial 
que des del pont de ca l'Uño seguirà 
el riu fins als peus de Sant Miquel. 
Será una manera de potenciar el 
turisme de senderisme i fer la unió 
entre Bigues i Riells que actualment 
no existeix. Al mateix temps se solu-
cionará algún pas de la riera, concre-
tament el de la Baliarda, que diària-
ment han de creuar molts estudiants 
del CEP el Colomer i l'Institut, a més 
deis veins de les urbanitzacions. 

• Aigües Residuals: 

• Estem parlant amb TACA i són ells 
els que dirán per on començar. El 
que sí és cert és que la Vali Blanca i 
algún altre indret de Riells aboca les 
aigües brutes directament al torrent, 
tampoc el Racó del Bosc té una xarxa 
estructurada. 

• Possibilitat de fer actuacions 
municipals en cases ant igües 
amb perill d'enrunament: 

• En ser de propietat privada es fa 
difícil fer projectes, i segurament tots 
pensem en l'Escorxador, ca l'Adzet, 
la piscina de can Barri, les pistes i pis-
cina del Turó... tot i aixó ho tenim en 
compte. 

• Museu Municipal: 

Tenim en projecte crear un espai 
apte per a la seva ubicació. 

• Teatre-Sala Polivalent: 

ES reformará el projecte anterior i 
podría ser una de les actuacions ràpi-
des a portar a terme, ja que és una 
de les necessitats existents. 

• Esquerdes a cases de Riells: 

• Es porten a terme estudis que 
están a punt de sortir i que esperem 
que donin la ciau per posar-hi solu-
cions. 

• Pagarem menys IBI?: 

• Pagarem menys ja que es redueix 
entre un 8 i un 15%. 

Som conscients que no es poden 
demanar miracles i posar-nos ai dia 
del que creiem prioritari. No será fácil, 
però sí que seria d'agrair que, enca-
ra que sigui poc a poc, es portin a 
terme actuacions tant i tant necessa-
ries en la vida diaria d'un poblé, en 
aquest cas municipi, i que la neteja 
de les afectacions degudes a la ven-
tada o l'asfaltat de part del camí del 
cementen, ja portades a terme, no 
siguin un oasis en el desert. 

Agrair a en Joan Galiano, l'alcalde 
del nostre municipi, l'estona conce-
dida a la nostra revista. 

Miquel Mas Puig 
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